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ZÁPISNICA 

zo 6. rokovania Zdravotnej komisie Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 05.10.2023 
 

Počet prítomných členov: 12           /podľa prezenčnej listiny/ 

Počet neprítomných členov: 7           

z toho ospravedlnení: 7             

 

PROGRAM ROKOVANIA: 

 
1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania 

2. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek komisie 

3. Vyhodnotenie Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja Košického 

samosprávneho kraja za rok 2021 (Ing. Barbora Kováčová) 

4. Vyhodnotenie Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja Košického 

samosprávneho kraja za rok 2022  (Ing. Barbora Kováčová) 

5. Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho kraja 

na roky 2023 – 2027 s výhľadom do roku 2030  (Ing. Barbora Kováčová) 

6. Správa o aktuálnom technickom stave objektov bývalých polikliník Košického 

samosprávneho kraja (Mgr. Vladimír Milistenfer – riaditeľ Správy majetku KSK) 

7. Aktualizácia činnosti oddelenia zdravotníctva KSK a informovanie o aktuálnych 

zdravotníckych témach (Ing. Zuzana Bučeková – vedúca oddelenia zdravotníctva) 

8. Návrhy, podnety a požiadavky 

9. Rôzne 

10. Záver 

 

K bodu č. 1 

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania 

Vyjadrenie: Predseda komisie po privítaní prítomných členov komisie a hostí otvoril 6. 

rokovanie komisie. Konštatoval, že z celkového počtu 19 členov komisie je prítomných 10 

členov komisie, čo je nadpolovičná väčšina a komisia je uznášaniaschopná. Predseda komisie 

predstavil členom komisie novú vedúcu oddelenia zdravotníctva a zároveň nového tajomníka 

zdravotnej komisie Ing. Zuzanu Bučekovú. Uviedol, že zo 6. rokovania komisie sa 

vyhotovuje zvukový záznam výlučne pre účely zhotovenia zápisnice. Zároveň dodal, že návrh 



programu rokovania komisie bol členom zaslaný e-mailom. Následne poprosil členov 

o pripomienky alebo doplnenia k programu.  

Diskusia: - 

Záver: Návrhy na doplnenie programu rokovania neboli predložené.  

Uznesenie č. 27/2023 
Komisia schvaľuje program 6. rokovania komisie. 

Hlasovanie č. 1  

Prítomní: 10  

Za: 10     Proti: 0     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

Predseda komisie skonštatoval, že program 6. rokovania komisie bol schválený. 

 

K bodu č. 2 

Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek komisie  

Vyjadrenie: Predseda komisie uviedol, že na poslednom rokovaní komisie bolo prijatých 6 

uznesení. Ani jedno uznesenie nevyžaduje plnenie. Ostatné prijaté uznesenia boli splnené. 

Diskusia: -  

Záver: Komisia nemala k danému bodu pripomienky. 

Uznesenie č. 28/2023  

Komisia berie na vedomie plnenie uznesení a požiadaviek komisie bez pripomienok. 

Hlasovanie č. 2 

Prítomní: 10 

Za: 10     Proti: 0    Zdržal sa: 0   

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 3 

Vyhodnotenie Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja Košického 

samosprávneho kraja za rok 2021 

Vyjadrenie: Predseda komisie odovzdal slovo Mgr. Kataríne Rosičovej PhD., ktorá uviedla, 

že materiál pozostáva z troch častí. V prvej časti je stručný súhrn silných a slabých stránok 

a výziev v rozvoji v rámci jednotlivých oblastí v nadväznosti na plnenie cieľov PHSR. 

V druhej časti materiálu sú vyhodnotené aktivity PHSR KSK 2016-2022 z pohľadu ich 

aktuálneho stavu za rok 2021. Tieto aktivity boli vypracované ľuďmi z jednotlivých odborov 

Úradu KSK a taktiež aj organizáciami. V tretej časti materiálu sú vyhodnotené ukazovatele 

výsledku a dopadu PHSR KSK 2016 – 2022 v časových radoch podľa dostupnosti údajov pre 

jednotlivé indikátory s posledným údajom spravidla za rok 2021.  

Diskusia: - 

Záver: Komisia nemala k danému bodu pripomienky. 

Uznesenie č. 29/2023  

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie 

v zmysle návrhu uznesenia.  

Hlasovanie č. 3 

Prítomní:12  

Za: 11     Proti: 0    Zdržal sa: 1 

Návrh bol schválený. 

 

 

 

 

 



K bodu č. 4 

Vyhodnotenie Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja Košického 

samosprávneho kraja za rok 2022 

Vyjadrenie: Predseda komisie odovzdal slovo Mgr. Kataríne Rosičovej PhD., ktorá uviedla, 

že predkladaný materiál je totožný s predchádzajúcim bodom. Jeho štruktúra je rovnaká aj 

aktivity ako v predošlom bode. Ide o vyhodnotenie za rok 2022. Blížime sa ku koncu 

programového obdobia a preto nebolo možné navrhovať  zmeny v aktivitách. Došlo k nárastu 

počtu pracovných miest. Hospodárska oblasť stúpla. Viac je uvedené v materiály, ktorý bol 

členom zaslaný emailom.   

Diskusia: - Ing. Jaroslav Polaček uviedol, že je sklamaný z vyhodnotenia a celkovo z PHSR 

KSK a z toho dôvodu sa zdržuje hlasovania. 

Záver: Komisia nemala k danému bodu iné pripomienky. 

Uznesenie č. 30/2023  

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie 

v zmysle návrhu uznesenia.  

Hlasovanie č. 4 

Prítomní: 12 

Za: 11     Proti: 0    Zdržal sa: 1 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 5 

Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho kraja 

na roky 2023 – 2027 s výhľadom do roku 2030 

Vyjadrenie: Predseda komisie odovzdal slovo Ing. Barbore Kováčovej, ktorá uviedla, že  

dokument Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja vychádza zo samotného 

zákona č. 539/2008 Z. z. o podpore regionálneho rozvoja v znení neskorších predpisov. Delí 

sa na analytickú časť, strategickú, programovú, realizačnú a finančnú časť. Do procesu tvorby 

dokumentu boli počas všetkých fáz príprav zapojení zástupcovia miest a obcí na území kraja, 

široká skupina sociálno – ekonomických partnerov a zástupcov akademického sektora 

a výskumu atď. V prípade nového programového obdobia je potrebné sledovať dva kľúčové 

dokumenty. Jedným je samotný Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja KSK 

a druhým je Integrovaná územná stratégia, ktorá je prílohou strategického dokumentu. 

Zastupiteľstvo ju berie na vedomie. Schvaľuje ju Rada partnerstva. Štruktúra pozostáva 

z: vízie, hlavného cieľa, priority, špecifického cieľa a následne integrované projektové 

balíčky. Všetky štruktúry boli Ing. Kováčovou podrobne rozobrané a popísané.  

Diskusia: Mgr. Jozef Andrejčák, PhD. sa opýtal v súvislosti s akčným plánom, ktorý bol 

predložený a v súvislosti s projektmi a rekonštrukciami bývalých polikliník, ktoré sú  v správe 

KSK, čo s ďalšími poliklinikami, okrem polikliniky Juh, ktorá je uvedená v akčnom pláne, či 

sa s nimi ráta do kompletnej rekonštrukcie alebo nie. Či v období 2023 až 2027 je plánovaná 

len rekonštrukcia polikliniky Juh. Taktiež Mgr. Andrejčák uviedol, že ak sa nič neplánuje 

s ostatnými bývalými poliklinikami, tak ich navrhuje zaradiť do akčného plánu. Ing. Barbora 

Kováčová uviedla, že čo sa týka akčných plánov, tak je možné akčné plány doplniť.  Na prvú 

časť otázky odpovedal riaditeľ Správy majetku Mgr. Milistenfer. MUDr. Valéria Vasiľová sa 

opýtala, aký je plánovaný rozsah rekonštrukčných prác v týchto zariadeniach. Taktiež sa 

MUDr. Vasiľová opýtala, či bude možné poskytovanie zdravotnej starostlivosti počas 

rekonštrukcie zdravotníckych zariadení. Na otázku odpovedal riaditeľ Správy majetku Mgr. 

Milistenfer. Ing. Jaroslav Polaček uviedol, že očakáva v rámci zdravotnej komisie, že bude 

PHSR prezentovaný z pohľadu zdravotníctva. Opýtal sa, čo je cieľom, čo je víziou v rámci 

zdravotníctva a chcel to počuť od Košického samosprávneho kraja. Taktiež uviedol, že 



sociálne služby sú popísané nedostatočne. Nevie nájsť útulky, domovy dôchodcov, zariadenia 

dočasnej starostlivosti o deti, zariadenia podporného bývania atď. Na prvú časť otázky mu 

odpovedala vedúca oddelenia Ing. Zuzana Bučeková. Taktiež uviedla, že oddelenia 

zdravotníctva bolo oddelené od odboru sociálnych vecí, preto sa nevie vyjadriť k druhej časti 

otázky. MUDr. Vasiľová uviedla, že na Ťahanovciach je poliklinika v majetku mesta, a vedľa 

vzniklo zariadenie, ktoré postavila firma, kde prešli poskytovatelia zdravotnej starostlivosti. 

Čo teda urobíme s budovami, ktoré vlastní mesto, či kraj. Predseda komisie MUDr. Hojstrič 

uviedol, že ďalší bod je venovaný tejto téme a oveľa viac sa rozoberá problematika 

rekonštrukcie bývalých polikliník, ktoré sú v správe KSK ako na Komisii k hospodáreniu s 

majetkom. Ing. Jaroslav Polaček sa opýtal, v rámci PHSR ako veľmi pripomienkujú rôzne 

laické združenia, sú tam ich pripomienky zakomponované? Na otázku odpovedala vedúca 

oddelenia zdravotníctva a zároveň tajomník komisie Ing. Zuzana Bučeková a Ing. Barbora 

Kováčová doplnila jej odpoveď. Ing. Jaroslav Polaček sa opýtal, či je ešte priestor PHSR 

pripomienkovať, na čo mu odpovedala Ing. Barbora Kováčová. 

Záver: Komisia nemala k danému bodu iné pripomienky. 

Uznesenie č. 31/2023  

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie 

v zmysle návrhu uznesenia.  

Hlasovanie č. 5 

Prítomní: 12 

Za: 11      Proti: 0     Zdržal sa: 1 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 6 

Správa o aktuálnom technickom stave objektov bývalých polikliník Košického 

samosprávneho kraja  

Vyjadrenie: Predseda komisie odovzdal slovo riaditeľovi Správy majetku Mgr. Vladimírovi 

Milistenferovi, ktorý informoval členov komisie o konkrétnych opravách a údržbách 

jednotlivých objektov bývalých polikliník, ktoré sú v správe Košického samosprávneho kraja. 

Taktiež informoval o ich aktuálnom technickom stave. 

Diskusia: Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová sa opýtala pána riaditeľa Správy majetku, či sa 

členovia komisie vedia dostať k jeho materiálu. Riaditeľ Správy majetku Mgr. Milistenfer 

uviedol, že to pošle tajomníkovi komisie, ktorý následne  materiál pošle emailom. MUDr. Ján 

Sekáč, MBA sa osobne poďakoval riaditeľovi Správy majetku pánovi Mgr. Milistenferovi, že 

navštevuje objekty bývalých polikliník a sleduje situáciu. Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová sa 

opýtala, či polikliniky sa budú rekonštruovať aj z interných zdrojov Košického 

samosprávneho kraja alebo len z externých zdrojov. Na otázku odpovedal riaditeľ Správy 

majetku Mgr. Vladimír Milistenfer. Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová sa opýtala, či sa bude 

realizovať valorizácia resp. nejaká úprava nájomných zmlúv poskytovateľov zdravotnej 

starostlivosti?  Mgr. Vladimír Milistenfer odpovedal na položenú otázku.  

Záver: Komisia nemala k danému bodu pripomienky. 

Uznesenie č. 32/2023  

Komisia berie na vedomie predloženú správu o aktuálnom technickom stave objektov 

bývalých polikliník. 
Hlasovanie č. 6 

Prítomní: 10  

Za: 10      Proti: 0   Zdržal sa: 0  

Návrh bol schválený. 

 



K bodu č. 7 

Aktualizácia činnosti oddelenia zdravotníctva KSK a informovanie o aktuálnych 

zdravotníckych témach 

Vyjadrenie: Predseda komisie odovzdal slovo vedúcej oddelenia a tajomníčke zdravotnej 

komisie Ing. Zuzane Bučekovej, ktorá dopodrobna informovala členov komisie o probléme 

žltačky v kraji, taktiež o problematike ambulantnej pohotovostnej služby a výpovediach zo 

strany pediatrov. Uviedla, že minister zdravotníctva SR podpísal vyhlášku, na základe ktorej 

sa rušia pevné body pre ambulantnú pohotovostnú službu pre deti a dorast a to Moldava nad 

Bodvou, Košice – okolie a Kráľovský Chlmec. Je ambíciou oddelenia zdravotníctva, aby sme 

poskytovali väčšiu súčinnosť a podporu pre poskytovateľov zdravotnej starostlivosti, aby si 

vedeli požiadať napríklad o nenávratný finančný príspevok atď. Čo sa týka strategického 

dokumentu oddelenia zdravotníctva, tak pravdepodobne oddelenie zdravotníctva ich nestihne 

spracovať do konca roka, pretože je to ešte potrebné pripomienkovať a nestihne  materiál 

predložiť v decembri na zastupiteľstve. Pravdepodobne dokument bude hotový v prvom 

polroku 2024.  

Diskusia: MVDr. Ladislav Molnár, PhD. uviedol, že roky sa snaží, aby starí chorí ľudia 

nemuseli cestovať z vidieka do mesta. Opýtal sa vedúcej oddelenia zdravotníctva Ing. Zuzany 

Bučekovej, či je v komunikácii so starostami, ktorí majú vo vlastnej správe zariadenia, ktoré 

ponúkajú zadarmo prevoz. Ponúka to ako námet. Vedúca oddelenia Ing. Zuzana Bučeková 

poďakovala za podnetnú vec a poprosila členov komisie o otvorenosť. Taktiež odpovedala na 

otázku. 

Záver: Predseda komisia konštatoval, že z celkového počtu 19 členov komisie je prítomných 

len 8 členov komisie, čo nie je nadpolovičná väčšina a preto komisia nie je uznášaniaschopná. 

 

K bodu č. 8 

Návrhy, podnety a požiadavky 

V rámci tohto bodu sa do diskusie neprihlásil žiaden z členov komisie. 

 

K bodu č. 9 

Rôzne    

V rámci tohto bodu sa do diskusie neprihlásil žiaden z členov komisie. 

 

K bodu č. 10 

Záver 

Predseda komisie MUDr. Marián Hojstrič konštatoval, že program rokovania komisie bol 

vyčerpaný, poďakoval prítomným za účasť a uviedol, že ďalšie rokovanie komisie sa 

uskutoční dňa 16.11.2023 o 13,30 hod. na Úrade Košického samosprávneho kraja v zasadačke 

č. 310. Zdravotná komisia bola ukončená o 15:45 hod. 

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Zuzana Bučeková 

tajomník komisie 

MUDr. Marián Hojstrič 

predseda komisie 

 


